



通告編號：17-18 / 013c

第三十一屆陸運會

敬啟者：

本校謹定於二零一七年十月三十日及三十一日(星期一及星期二)假沙田運動場舉辦第三十一屆陸運會。時間為上午八時至下午約四時；視乎比賽進度，放學時間可能稍作提早或延遲。當日所有同學須穿著整齊學校夏季運動套裝(包括白色運動衫及運動長褲)，並帶備所需的運動裝備(例如學校運動短褲)。

陸運會為學校上課日，故全體同學必須準時出席。若同學因特別事故而未能出席，必須事先以書面詳述理由向學校請假。若同學於陸運會當天因病而未能出席，則須於當日上午八時前，由家長致電學校請假，並於隨後第一個上課日遞交家長信及醫生紙。遲到者需依照校方常規手續辦理，學生無故缺席將作曠課論。歡迎家長出席參觀陸運會，一同感受比賽之熱烈氣氛，並支持 貴子弟參賽！

十一月一日(星期三)為陸運會後假期。敬請注意！

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁謹啟

二零一七年十月六日

通告編號：17-18 / 013c

回條

敬覆者：頃接來函，得悉有關 貴校陸運會之安排，定必督促 敝子弟依時出席。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

家長/監護人簽名：_____

二零一七年__月__日



Ref: 17-18 / 013e

6 Oct 2017

Dear Parent(s) / Guardian(s),

The 31st Sports Days

The 31st Sports Days will be held on 30 Oct and 31 Oct, 2017 at Shatin Sports Ground from 8am to 4pm. Dismissal time may slightly vary according to the progress of the sport events. Students should wear their summer P.E. uniform (including P.E. T-shirt and P.E. long pants) and bring their necessary clothing for change (e.g. P.E. shorts).

The Sports Days, as normal school days, are compulsory for all students. For pre-arranged absences, an official letter of absence should be submitted to school in advance. For absences concerning illness, parents should first call the school office before 8am on that day, and submit the medical proof and an official letter of absence on the following school day. Latecomers will be dealt with the usual way and absences without a proper reason will be treated as truancy. All parents are welcome to our Sports Days.

Please also note that it will be a school holiday on 1 Nov, 2017.

Yours sincerely,
Steven Hon
Principal

Ref: 17-18 / 013e

___ Oct 2017

Reply Slip

I am fully aware of the arrangements for the Sports Days, and will remind my son / daughter to attend the event punctually.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____